
استعفای امامی از 
فدراسیون کشتی

محمدابراهیـم امامی رئیس سـابق 
کمیتـه داوران فدراسـیون کشـتی و 
سـخنگوی این فدراسـیون از سمت 
خود کنار رفت و دیگر در فدراسیون 
کشـتی فعالیتی ندارد. امامی دلیل 
کنار رفتن خود از سمت سخنگویی 
فدراسـیون کشـتی را اسـتعفا اعـام 
کـرده اسـت امـا برخـی صحبت ها از 
بـروز مشـکاتی میـان او و علیرضـا 
دبیـر حکایـت دارد کـه در نهایـت به 
کنار رفتن امامی منجر شده است. 
البتـه او سرپرسـت روابـط عمومـی 
فدراسـیون کشـتی هـم بـود کـه از 
چنـد مـاه پیـش در ایـن مسـئولیت 

حضـور نداشـت.
 

بازگشت مهمدی به تیم امید

رنگرز کوتاه آمد
علیرضـا مهمـدی بـا تصمیـم جدیـد 
کادرفنـی تیـم ملـی کشـتی فرنگـی 
بـرای وزن 87 کیلوگـرم بـه اردو 
دعـوت شـد. مسـابقات کشـتی زیـر 
23 سـال جهـان در روزهـای اول تـا 
هفتـم آبـان مـاه در تیرانـای آلبانـی 
برگـزار می شـود کـه هـر دو تیـم آزاد 
و فرنگـی ایـران در ایـن رقابت هـا 
شـرکت می کننـد. البتـه تیـم ملـی 
کشـتی فرنگـی به دلیـل اعتـراض 
مهمـدی بـه حضـورش در وزن 82 
کیلوگـرم دچـار مشـکل شـده بـود. 
کادرفنی اعتقاد داشت که مهمدی 
سـرباز تیـم ملـی اسـت و بایـد هر جا 
کادرفنـی خواسـت کشـتی بگیـرد 
اما مهمدی اعتقاد داشـت که با 90 
کیلوگرم توان وزن کم کردن دوباره 
را نـدارد. مهمـدی یـک مـاه پیـش 
در جهانـی بزرگسـالان و در وزن 82 
کیلوگرم کشـتی گرفت که به مدال 
نقره جهان هم رسیده بود. با تغییر 
نظر کادرفنی مهمدی یک بار دیگر 
بـه اردوی تیـم ملـی امیـد فراخوانده 
شـد و از ایـن پـس نایب قهرمـان 
جهان در وزن المپیکی 87 کیلوگرم 

کشـتی می گیـرد.
 

آخرین فرصت کاراته کاها 
برای رسیدن به جهانی

ساعت 24
در فاصلـه کمتـر از یـک روز تـا آغـاز 
مسابقات کاراته در بازی های رزمی 
جهانـی 2023 روادیـد ورزشـکاران 
و مربیـان ایرانـی بـرای حضـور در 
عربسـتان از سـوی میزبـان صـادر 
نشـده اسـت. کیمیا یوسـفی، آتوسا 
گلشـادنژاد و مرتضـی کریمـی سـه 
نـی هسـتند کـه  یرا ا تـه کای  را کا
سـهمیه حضـور در رقابت هـای 
کاراته بازی های رزمی جهانی 2023 
را کسـب کردنـد. مسـابقات کاراتـه 
در بازی هـای رزمـی جهانـی 2023 
از 20 تـا 2۱ اکتبـر )28 و 29 مهـر 
۱۴02( در ریـاض عربسـتان برگـزار 
می شـود. از سـوی دیگـر مسـابقات 
قهرمانـی جهـان 2023 نیـز از 2 آبـان 
در مجارستان آغاز می شود و ویزای 
نماینـدگان کاراتـه کشـورمان کـه از 
سـفارت مجارسـتان در تهران اقدام 
شده، صادر نشده است. تیم ایران 
فقـط یـک روز فرصـت دارد تـا ایـن 

مسـابقات را از دسـت ندهـد.

 zخبر

علیرضا سهرابیان:

تنها رئیس فدراسیونی بودم که عذرخواهی کردم

علیرضــا ســهرابیان، رئیــس فدراســیون قایقرانــی دربــاره عملکــرد تیــم 
ملــی قایقرانــی در بازی هــای هانگــژو آســیایی، اظهــار داشــت: تنهــا رئیس 
فدراســیونی بودم که عذرخواهی کردم چون ورزشــکارانم همه تلاش خود 
را کردند و حق عذرخواهی کردن ندارند. هنوز هم روی حرفم هستم که ما 
مــدال دورقمــی می گیریم. هفت عنــوان چهارمی با اختلاف صدم ثانیه بود 

و مــن اشــتباه نکــردم و پاروزنــان ما ثانیــه به ثانیه چهارم شــدند.

 مرجان سلحشوری:

خوشحالم که با مدال برگشتم

مرجــان سلحشــوری تکوانــدوکار دارنــده مدال پومســه بازی های آســیایی 
هانگــژو گفــت: تمــام تلاش خــودم را در بازی با حریــف ژاپنی به کار گرفتم و 
در بخش هایــی خیلــی بهتــر از حریفم بــودم و در بعضی مواقــع هم حریفم 
از من بهتر بود اما در نهایت حریف ژاپنی نمره بیشــتری را به دســت آورد و 
مــن نتوانســتم بــه فینال راه پیدا کنم ولی خوشــحالم که دســت پر هســتم 

و چیــزی کــم نگذاشــتم و تمام تلاشــم را انجام دادم.

 هادی حبیبی:

هدف مان قهرمانی است

هادی حبیبی مربی کشــتی آزاد بانک شــهر درباره شــرایط این  تیم در لیگ 
برتــر، گفــت: تیــم بانــک شــهر بــا مدیریــت رضــا یزدانــی هفتــه اول را بــا برد 
استارت زد. ما همچنان اردوها و تمرینات را هفته به هفته ادامه می دهیم 
تا به هدف مان که قهرمانی است برسیم. این کادر فنی و کشتی گیران چند 
ســالی اســت کنار هم هســتند تا به قهرمانی برســند. ما با تقویت تیم ســال 

گذشــته می خواهیم به هدفمان که قهرمانی اســت برســیم.

 zگفت و گو

 zنگاه

 اتفاقات عجیب 
در کبدی ایران

2۵ درصد 
قرارداد 

بازیکنان 
کجا 

می رود؟

آسمان بوکس این روزها یک ستاره هم 
نـدارد. ترکش هـای پناهندگـی حسـین 
ثـوری همچنـان ادامـه دارد، تـا جایـی کـه 
طلسـم 9 سـاله مدال بازی های آسـیایی 
در هانگـژو هـم شکسـته نشـد؛ هرچنـد 
بازگشـت بی سـوغات بوکسورها از چین 
دور از انتظـار هـم نبـود. حسـینی رئیـس 
فدراسـیون در بـدو ورود بـه فدراسـیون 
قـول مربـی خارجـی داد امـا بـه مربـی 80 
سـاله ایرانـی بسـنده کـرد تـا نشـان دهـد 
خیلـی خوش قـول نیسـت. حـالا ابراهیم 
موسـوی مدیرفنـی تیـم ملـی بوکـس 
صفحـه جدیـدی از ناکامی های بوکس را 
ورق می زنـد، او معتقـد اسـت بوکسـورها 
در هانگـژو مشـکل فنـی نداشـته اند و 
هرچـه بـوده زیـر سـر بدنسـاز کارنابلـد 
تیـم بـوده اسـت. او بـه گفتـه خـودش 
بارهـا در ایـن بـاره هشـدار داده بـوده امـا 
گوش شنوایی وجود نداشت تا حیثیت 

بوکـس در هانگـژو بـرود.
از طرفـی بـا اسـتعفای حسـین نهـرودی 
حـالا تیـم ملـی بوکـس سـرمربی نـدارد. 

در حالـی کـه شـائبه های جـذب مربـی 
خارجـی بـه گـوش می رسـد، موسـوی آب 
پاکی را روی دسـت مان ریخت تا اینطور 
به نظر برسد که استخدام مربی خارجی 
با هزینه های دلاری در توان فدراسـیون 
نیست، هرچند شاید با جذب اسپانسر 

شـرایط جـور دیگـری پیـش بـرود.
 

 نتایج بوکس در هانگژو اصلاً 
قابل قبول نبود. به نظر می رسد 

بوکسورها از نظر بدنی توانایی 
مبارزه نداشتند.

متأسـفانه بهرامی نـژاد بدنسـاز تیـم 
ملـی بعـد از مسـابقات جهانـی بـه کانـادا 
مهاجـرت کـرد. همیـن هـم باعـث شـد تـا 
بدنسـاز دیگـری را اسـتخدام کننـد. بعـد 
از ایـن اتفـاق مـن هـم بارهـا گفتم که این 
مربی بدنساز در سطح تیم ملی نیست. 
در مسـابقات جهانـی بـا وجـود اینکه تیم 
3-2 مـاه زیـر نظـر بهرامی نـژاد تمریـن 
کـرده بـود، توانایـی بدنـی ملی پوشـان 
نسـبت به بازی های آسـیایی خیلی بهتر 
بـود و جانانـه مبـارزه می کردنـد امـا در 
هانگـژو بـدن بوکسـورها بعـد از یـک رانـد 
مبـارزه خالـی می کـرد. مـن ۱0 بـار قبـل 
از بازی هـای آسـیایی فریـاد زده بـودم 
کـه ایـن مربـی بدنسـاز خـوب نیسـت و 
هشـدار داده بـودم کـه حیثیـت مـا را در 

هانگـژو می بـرد امـا گـوش شـنوایی نبـود 
و دسـت آخـر هـم از همیـن ناحیـه ضربـه 
خوردیـم. بوکسـورها در هانگـژو از نظـر 
تکنیـک و تاکتیـک بـدون مشـکل بودنـد 
و از نظـر بدنـی شـرایط خوبـی نداشـتند.
 دقیقاً چه کسی به حرف تان گوش 

نکرد؟
مـن ایـن موضـوع را بـه همـه گفتـه 
بـودم، بـه هـر کسـی کـه نبایـد می گفتـم 
هـم گفتـم. حتـی 2 نفـر را بـا دسـتگاهی 
بـه روز بـرای تسـت میـزان آمادگـی 
بوکسـورها بـه اردو آوردم. در حالـی 
کـه نزدیـک بـه بازی هـای آسـیایی بـدن 
ملی پوشـان بایـد در پیـک خـود باشـد، 
آمادگی شـان ۴0 درصـد بـود. همانجـا 
تمـام ایـن اتفاقـات را پیش بینـی کـردم 
وگرنـه حداقـل بایـد یک برنز در هانگژو 

کسـب می کردیـم.
 نهرودی باتوجه به کهولت سن به 
سختی کنار رینگ می آمد و بیشتر 
همایون امیری ملی پوشان را کوچ 

می کرد. بهتر نبود حداقل یک 
مربی باتجربه تر در کنار امیری به 

هانگژو اعزام می شد؟
همایـون امیـری هـم به اندازه تجربه اش 
بـرای تیـم ملـی مایـه گذاشـت. بیشـتر از 
آن در توانـش نبـود. اصـاً قـرار بـود بعـد 
از مسـابقات جهانـی کادرفنـی تغییراتـی 

داشـته باشـد اما دوسـتان معتقد بودند 
کـه نتایـج مسـابقات جهانـی خـوب بـوده 
اسـت، بـه همیـن خاطـر هـم بـا همیـن 
کادر ادامه دادند. فکر کردند در هانگژو 
مـا  نتیجـه ای بهتـر خواهیـم گرفـت ا

بدتـر شـد.
 فکر نمی کنید انتخاب نهرودی به 

عنوان سرمربی، اشتباه بود؟
بـه شـخصه مـن خـودم پـای نهـرودی را 
بـه تیـم ملـی بـاز کـردم کـه بـه عنـوان یـک 
بزرگتر حضور داشـته باشـد تا آرامش در 
تیـم ملـی حاکـم شـود؛ امـا از همـان اول 
هـم قـرار بـود نهـرودی فقـط تا مسـابقات 
جهانی سـرمربی باشـد و با پایانی خوش 
خداحافظی کند. اما به یکباره برنامه ها 
تغییـر کـرد و دیگـر کسـی گـوش شـنوا 

نداشـت.
 به نظر می رسد با حسینی 

رئیس فدراسیون به اختلاف نظر 
خورده اید.

بـه هـر حـال ناراحتـی در هـر خانـواده ای 
پیـش می آیـد. ناراحتـی بـرادر بـا بـرادر 
عـادی اسـت و حـل می شـود. الان هـم 
همـه دنبـال ایـن هسـتند کـه تقصیـر را 
گـردن یکدیگـر بیندازنـد؛ کسـی نمی آیـد 

بگویـد مـن مقصـرم.
 با توجه به استعفای نهرودی 

در هانگژو، الان تکلیف تیم چه 

می شود؟ این بار سراغ مربی 
خارجی می روید؟

مربـی خارجـی در تـوان فدراسـیون 
ورشکسـته مـا نیسـت. مـا در اعـزام 
ورزشـکاران مانده ایـم، چـه برسـد بـه 
خرج و مخارج مربی خارجی. برای این 
موضـوع بـه اسپانسـر قـوی نیـاز داریـم 
و وزارت بایـد کمک مـان کنـد. مربـی 
خارجـی عـاوه بـر هزینـه قـرارداد، بـه 
مسکن و خورد و خوراک هم نیاز دارد.

 پس این بار هم به مربی داخلی 
بسنده می کنید؟

در حـال بررسـی گزینه هـای خارجـی 
هسـتیم. همچنیـن دنبـال ایـن هسـتیم 
کـه از چنـد اسپانسـر خـوب هـم کمـک 

یـم. بگیر
با نتایجی که بوکس در هانگژو 

گرفت، به نظر می رسد کار سختی 
برای کسب سهمیه خواهیم 

داشت.
همـه چیـز بـه اقدامـات فدراسـیون 
بسـتگی دارد. اگـر تصمیمـات درسـتی 
گرفتـه شـود، می شـود بـرای کسـب 
سـهمیه المپیـک پاریـس کاری کـرد.

امـا اگـر مربـی خارجـی هـم جـذب کنیـم 
باید جوری باشد تا المپیک لس آنجلس 
با او قرارداد ببندیم تا فرصت کافی برای 

تغییر داشـته باشد.

ابوذر مهاجر یکی از بازیکنان با سـابقه 
تیـم ملـی کبـدی ایـران اسـت کـه ۱۵ 
بقه پوشـیدن لبـاس تیـم  سـال سـا
ملـی و ۶ سـال هـم سـابقه حضـور در 
لیـگ سـتارگان هنـد را دارد امـا قبـل از 
بازی هـای آسـیایی هانگـژو از ترکیـب 
تیـم ملـی خـط خـورد. حـالا او بعـد از 
نایـب قهرمانـی در بازی هـای آسـیایی 
هانگـژو معتقـد اسـت کـه اگـر تیـم ملـی 
از بازیکنـان باسـابقه خـود اسـتفاده 
می کـرد می توانسـت از عنـوان قهرمانی 

خـود دفـاع کنـد.
او مدعـی اسـت کـه سـرمربی تیـم 
ملـی 2۵ درصـد قـرارداد بازیکنـان 
باشـگاهی اش را می گیـرد و برخـی از 

بازیکنـان تأثیرگـذار تیـم ملـی را بـه 
خاطـر چنیـن مسـائلی از تیـم ملـی خـط 

زده اسـت.
ابـوذر مهاجـر کـه بـا ایسـنا گفـت و گـو 
کـرده، در خصـوص علـت کنار گذاشـته 
شـدنش از تیـم ملـی کبـدی مردان قبل 
از بازی هـای آسـیایی مدعـی شـد: قـرار 
بود بازی های آسـیایی سـال قبل برگزار 
شـود و من جزو اصلی ترکیب تیم ملی 
بـودم. وقتـی بازی هـا بـه تعویـق افتـاد 
اردوهـا هـم تعطیـل شـد و مـن بـه لیـگ 
سـتارگان هند رفتم. بعد که دور جدید 
اردوها آغاز شد، کادر فنی نفراتی را برای 
اردوهـای جدیـد دعـوت کـرد و قـرار بـود 
بازیکنانـی کـه در لیـگ سـتارگان بودنـد 

بعـداً بـه ترکیـب تیم ملی اضافه شـوند. 
بعـد از گذشـت 7 یـا 8 اردو، سـرمربی 
تیـم ملـی چنـد نفـر از لژیونرهایـی کـه 
خـودش می خواسـت را بـه اردوی ملـی 
دعـوت کـرد و بازیکنانـی مثـل مـن کـه 
نسـبت بـه آنهـا احسـاس خطـر می کـرد 
و می توانسـتند بـا شـاگردانش رقابـت 

کننـد را دعـوت نکـرد.
ملی پوش سابق تیم ملی کبدی مدعی 
شـد: بازیکنانـی هسـتند کـه در قالـب 
باشـگاهی بـا مازندرانـی سـرمربی تیـم 
ملـی قـرارداد دارنـد و طبـق قـرارداد باید 
2۵ درصـد کل مبلـغ قراردادشـان را 
بـه مازندرانـی بدهنـد. نمی دانـم ایـن 
قـرارداد جوایـز بازی هـای آسـیایی را هم 

شامل می شود یا نه اما در قرارداد ذکر 
شـده کـه 2۵ درصـد کل قـرارداد لیـگ 
سـتارگان و لیگ هـای داخلـی )بـه جـز 
باشـگاه خـودش( را بایـد بـه مازندرانـی 
بدهنـد. ایـن قـرارداد محضـری و امضـا 

شـده اسـت.
مهاجـر در ادامـه ادعـا کـرد:  مازندرانـی 
بـا تعـدادی از بازیکنـان قـرارداد بسـته 
کـه حـدود 7-۶ نفـر آنهـا در بازی هـای 
آسـیایی هانگژو حضور داشتند. حدود 
۶ یـا 7 نفـر دیگـر هـم کـه بـا او قـرارداد 
دارند را به مسابقات قهرمانی آسیا کره 
جنوبـی بـرد تـا هندی هـا آنهـا را ببیننـد. 
از دو مسـابقه اسـتفاده لازم را کـرد. بـا 
ایـن وجـود آنهـا حتی اسـتحقاق بازی در 

لیـگ دسـته یـک را هـم نداشـتند امـا 
مازندرانـی آنهـا را بـه آسـیا بـرد تـا محـک 
بزنـد. حـالا چنـد بازیکنـش بـه لیـگ 
سـتارگان هنـد اضافـه شـده اند و 2۵ 

درصـد قـرارداد آنهـا را می گیـرد.
وی در ادامـه بـه 2۵ درصـد حـق رشـد 
فدراسـیون از لیـگ سـتارگان نیـز اشـاره 
کـرد و گفـت: البتـه فدراسـیون مقولـه 
جدایـی دارد و 2۵ درصـد از قـرارداد 
لژیونرها را به عنوان حق رشد می گیرد. 
باشـگاه ها هـم فقـط یـک فصـل حـق 
رشـد می گیرنـد امـا مـن ۴ فصـل حـق 
رشـد بـه فدراسـیون پرداخـت کـرده ام. 
حـق رشـد بـرای یـک فصـل اسـت و 
فدراسـیون می توانـد بـرای یـک سـال 

بگیـرد. حـق رشـد بـرای باشـگاه اسـت 
نـه بـرای فدراسـیون کـه تنهـا در بخـش 
تیـم ملـی چنـد نفـر را بـه لیـگ سـتارگان 

می فرسـتند.
او در پاسـخ بـه ایـن سـؤال کـه آیـا 
فدراسـیون در جریـان ایـن موضوعـات 
هست، گفت: من تمام این موضوعات 
را بـه فدراسـیون گفتـم. خـود شـخص 
اول فدراسیون همه اینها را اطاع دارد. 
من با او جلسـه شـخصی داشـتم و به او 
گفتم. چند باری از مازندرانی خواستند 
که به فدراسـیون بیاید و برای حذف ما 
دلیـل فنـی بیـاورد امـا نیامد. چرا پس او 
را تعلیق نکردند. تنها در یک اردو چند 

روزی تعلیـق بـود امـا دوبـاره برگشـت.

 من خودم پای 
نهرودی را به تیم 

ملی باز کردم که به 
عنوان یک بزرگتر 

حضور داشته باشد 
تا آرامش در تیم 

ملی حاکم شود؛ اما 
از همان اول هم 
قرار بود نهرودی 
فقط تا مسابقات 

جهانی سرمربی باشد 
و با پایانی خوش 

خداحافظی کند. اما 
به یکباره برنامه ها 

تغییر کرد و دیگر 
کسی گوش شنوا 

نداشت
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 در توان فدراسیون ورشکسته  نیست

همه تقصیر را گردن یکدیگر می اندازند


